
Dyskusja nt. "nowego zielonego ładu" w UE

Dodano: 26.02.2021

Strategia tzw. "nowego zielonego ładu" zakłada ochronę 30% powierzchni kraju, w tym 10% ściśle.

 

 

O sprawie szerzej pisaliśmy pod linkiem:

http://firmylesne.pl/lista/lasy-panstwowe/pokaz/10_lasow_wylaczone_z_uzytkowania,4675

 

Dyskusja  w  tym  temacie  jednak  coraz  gorętsza  i  coraz  więcej  znaków  zapytania  stawiają
przedstawiciele rządu, leśnicy, a także drzewiarze.

 

Ostatnio, 23. lutego problem był omawiany w programie "Warto rozmawiać" Jana Pospieszalskiego w
TVP. Link do programu poniżej (temat poruszony od 19 minuty):

https://vod.tvp.pl/video/warto-rozmawiac,23022021,52090609

 

Wśród rozmówców obecni byli:  Małgorzata Golińska,  sekretarz stanu w ministerstwie klimatu i
środowiska, główny konserwator przyrody, Paweł Sałek, minister w kancelarii prezydenta RP oraz
Sławomir Wrochna, przedstawiciel przedsiębiorców drzewnych.

http://www.firmylesne.pl/lista/lasy-panstwowe/pokaz/10_lasow_wylaczone_z_uzytkowania,4675
https://vod.tvp.pl/video/warto-rozmawiac,23022021,52090609


 

Rozmówcy zarzucają nowej dyrektywie o bioróżnorodności, brak poparcia badaniami naukowymi,
oraz wiele niewyjaśnionych z definicji aspektów dyrektywy (np. co rozumie się przez ochronę ścisłą,
czym są  lasy  stare,  czy  prowadzone  były  analizy  wpływu  na  środowisko  wprowadzenia  takiej
dyrektywy, jak ona ma się do naszych polskich realiów). 

 

Drzewiarze obawiają się że jest to również atak na nasz przemysł drzewny, który wypracował sobie
mocną  pozycję  w UE.  Ograniczenie  pozyskania  to  byłaby  katastrofa  dla  wielu  przedsiębiorstw
zajmujących się przetwórstwem drewna.
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